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VERSLAG RAADSCOMMISSIEVERGADERING FINANCIËN EN VEILIGHEID 
 
Datum:  1 februari 2012 

Plaats:  oude raadzaal 

Tijd:  13.00 – 15.25 uur 

 

Aanwezig: mevrouw H. Rademaker (plv. voorzitter, SP), de dames C.E. Bloemhoff (PvdA), L.R. van 

Gijlswijk (SP), M. Wilschut (Partij voor de Dieren), de heren W. Moes (PvdA), J.M. van Keulen (VVD), 

D. Jager (VVD), M.T. Gijsbertsen (GroenLinks), W.B. Leemhuis (GroenLinks), R.P. Prummel (Stadspartij), 

A. Sijbolts (Stadspartij), J.H. Luhoff (D66), J. Seton (CDA), E.P. Koopmans (ChristenUnie), J.B. Houwing 

(Student en Stad) 

Namens de griffie: de heer W.T. Meijer (commissiegriffier) 

Namens het college: mevrouw C.T. Dekker (GroenLinks), de heren P. Rehwinkel (burgemeester) en 

T. Schroor (D66) 

Insprekers: de dames Kiki (op persoonlijke titel), Van Oosten (op persoonlijke titel), de heren Van Gelder 

(namens de organisatoren van de Nacht van Oranje en Koninginnedag), Olde Kalter (op persoonlijke titel), 

Menger (op persoonlijke titel) 

Afwezig m.k.: de heer J. Spakman (voorzitter, PvdA) 

Verslag: de heer J. Bosma (Notuleerservice Nederland) 

 
 
A. ALGEMEEN DEEL 
A.1. Opening en mededelingen 
De voorzitter: 

• Opent de vergadering om 13.00 uur en heet iedereen hartelijk welkom. 

Burgemeester Rehwinkel: 
• Meldt dat Groningen vandaag de vierde ster van het Keurmerk Veilig Ondernemen heeft gekregen. 

Wethouder Dekker: 
• Stelt de komende twee weken de uitgangspunten van de second opinion financieel meerjarenbeeld 

in het college vast en stelt voor dit voor de volgende commissie te bediscussiëren. 

Dhr. Moes (PvdA): 
• Is blij met de tijdigheid van de brief hierover, maar mist naast financiële robuustheid de operationele 

uitvoerbaarheid als onderzoekscriterium. 

 

A.2. Vaststelling agenda 
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 

 

A.3. Langetermijnagenda en lijst moties en toezeggingen 
Dhr. Seton (CDA): 

• Mist de voor vandaag aangekondigde informatie over AED-alert. 

Burgemeester Rehwinkel: 
• Verstuurde vandaag een brief over AED-alert. 

Dhr. Gijsbertsen (GroenLinks): 
• Ziet graag een datum ingevuld bij KCC, ook gezien de bezuinigingsopgave. 

Wethouder Schroor: 
• Koppelt een datum aan KCC. Het proces loopt parallel aan PIJOFACH. 

• Verwacht de ICT-visie volgende week in het college en in maart in de commissie. 

Mw. Van Gijlswijk (SP): 
• Stelt voor toezegging 14 en initiatiefvoorstellen 1 en 4 af te voeren. 

 

A.4. Conformstukken 
A.4.a. Wijziging APV voor aanpassing Semihorecaregeling (raadsvoorstel 5 januari 2012) 
Het raadsvoorstel wordt als conformstuk geagendeerd voor de raad van 22 februari 2012. 
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A.4.b. Legesverordening 2012 (raadsvoorstel 11 januari 2012) 
Het raadsvoorstel wordt als conformstuk geagendeerd voor de raad van 22 februari 2012. 

 

A.5. Rondvraag 
Dhr. Olde Kalter (inspreker op persoonlijke titel): 

• Wijst op nieuwe rapporten die een overschrijding van 10-15% bij het Forum aangeven. 

• Vraagt de commissie het voortouw te nemen door secuur naar de plannen voor de RegioTram te 

kijken, opdat escalatie zoals bij het Groninger Museum uitblijft. 

Dhr. Menger (op persoonlijke titel): 
• Is tegen een gemeentelijke financiële bijdrage voor spoorwegtunnels. Hoe stuurt de gemeente erop 

dat ProRail ze wel aanlegt om een verkeersinfarct te voorkomen? 

Mw. Kiki (op persoonlijke titel): 
• Wil uitgezocht hebben hoeveel de extra juridische procedures kosten die burgers zullen voeren 

doordat hen informatie via de Gezinsbode wordt onthouden. 

• Informeert hoeveel de second opinion kost. Waarom zijn de onderzoeken naar het Forum van de 

heren Hooiveld en Pleizier niet beoordeeld? 

Mw. Van Oosten (op persoonlijke titel): 
• Appelleert aan de actieve gemeentelijke informatieplicht. Elektronische bekendmaking mag 

schriftelijke informatie niet uitsluiten. 15% van de huishoudens heeft geen internet en 

wijkbibliotheken hebben beperkte openingstijden. 

Dhr. Moes (PvdA): 
• Verwachte maar mist op basis van de verordening in de Gezinsbode een overzicht van 

ontwikkelingen in de wijk, zodat burgers nadere informatie via internet kunnen opvragen. 

Dhr. Van Keulen (VVD): 
• Feliciteert wethouder Dekker met de naar haar vernoemde halalfrikandel. 

• Vraagt om een overzicht van gemeentelijke boetes. 

Dhr. Seton (CDA): 
• Vraagt of de wethouder veel kritiek hoort over de gemeentelijke bekendmakingen. Zo ja, dan graag 

een reactie van het college voor de afgesproken evaluatie. 

Burgemeester Rehwinkel: 
• Ontving weinig klachten over de gemeentelijke bekendmakingen, maar zal nagaan of iets 

uitgebreidere informatie in de Gezinsbode mogelijk is. 

• Gaat er wel van uit dat de raad nog achter de bezuiniging op informatieverstrekking staat. 

Wethouder Schroor: 
• Streeft naar een zo toegankelijk mogelijke website en laat voor de ICT-visie uitzoeken hoe 

Groningen scoort. 

Wethouder Dekker: 
• Kondigde een voorstel voor verhoging van boetes aan en levert voor de volgende commissie een 

overzicht van de diverse gemeentelijke boetes. 

 

B. INHOUDELIJK DEEL 
B.1. Lex Silencio Positivo (raadsvoorstel 23 december 2011) 
Dhr. Olde Kalter (inspreker op persoonlijke titel): 

• Vindt de verordening openbaar vaarwater 2006 bij uitstek geschikt voor de Lex Silencio Positivo 

(LSP). De gemeente moet procedures tijdig afronden om de harmonie met woonschepenbewoners 

niet te verstoren. 

Dhr. Akkermans (D66): 
• Vindt dat alleen Voorwerpen of stoffen aan de weg niet onder de LSP zou moeten vallen. 

• Vindt dat redenen van algemeen belang echt dwingend moeten zijn om de LSP niet toe te passen. 

• Heeft de ervaring dat de gemeente termijnen vaak gewoon haalt en goed in kaart heeft waar het fout 

dreigt te gaan via track and trace. 

• Pleit voor een aanpassing van termijnen, wanneer deze structureel te kort blijken te zijn door 
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bijvoorbeeld de Wet Bibob. 

• Ziet in de huidige regeling voldoende ruimte voor verlenging van termijnen in bijzondere situaties. 

Dhr. Van Keulen (VVD): 
• Ziet ook graag meer onderwerpen onder de LSP vallen en overweegt een amendement. 

• Stelt dat burgers zich aan termijnen moeten houden; de gemeente dus ook. 

• Vindt de termijnen ruim voldoende. Normaliter zal er dus geen sprake zijn van de LSP. 

• Noemt de LSP een mooie aanvulling op de Wet dwangsom. 

Dhr. Seton (CDA): 
• Kan zich redelijk vinden in de hoofdlijnen van het stuk en de genoemde uitzonderingen. 

• Begrijpt het argument terughoudend om te gaan met de LSP omdat het een zwaar middel is niet. 

• Leest als mogelijk gevolg van de LSP dat de gemeente verzoeken weigert om meer tijd te hebben 

tijdens bezwaarprocedures en vindt dat een verkeerde toepassing en geen argument. 

• Kan zich voorstellen dat vergunningen voor coffeeshops en prostitutie nooit automatisch worden 

verleend. 

• Pleit voor heldere besluitvorming en rechtszekerheid, zodat burgers niet vanwege de LSP een 

automatisch besluit krijgen dat het college later alsnog intrekt in procedure. 

• Denkt dat burgers meer hebben aan een tijdig en helder besluit dan aan een dwangsom. 

Dhr. Houwing (Student en Stad): 
• Vindt dat de huisvestingsverordening eigenlijk onder de LSP zou moeten vallen, maar begrijpt dat 

het veiligheidsaspect zwaar weegt en stemt toch in. 

Dhr. Prummel (Stadspartij): 
• Vindt de LSP op gespannen voet staan met hogere eisen op het gebied van veiligheid en gezondheid. 

• Kan zich vinden in het voorstel. De huisvestingsverordening moet inderdaad niet onder de LSP 

vallen. Niet alleen vanwege veiligheid, maar ook omdat het een zware wissel op de omgeving trekt. 

Mw. Bloemhoff (PvdA): 
• Ziet graag in de voortgangsrapportage een tabel met het aantal keer dat de LSP en de Wet 

dwangsom zijn toegepast. 

• Vraagt een toelichting waarom het ophalen van huishoudelijk afval onder de LSP valt, in 

tegenstelling tot de modelverordening van de VNG. 

Dhr. Leemhuis (GroenLinks): 
• Krijgt de indruk dat de LSP vooral van toepassing is verklaard op terreinen waar termijnen toch al 

makkelijk gehaald worden. 

• Steunt het criterium 'dwingende redenen van algemeen belang' om de LSP niet toe te passen. 

• Vindt dat de gemeentelijke organisatie in staat moet zijn doelen binnen de termijnen te bereiken. 

Mw. Wilschut (Partij voor de Dieren): 
• Vindt de LSP een goede stok achter de deur om burgers niet nodeloos te laten wachten. 

• Sluit zich aan bij de opmerking van het CDA tegen het intrekken van automatische besluiten. 

• Kan zich vinden in de lijst en is blij dat het circus niet onder de LSP valt. 

Dhr. Koopmans (ChristenUnie): 
• Kan zich goed vinden in het voorstel en de gemaakte verdeling. 

• Ziet ook graag in de voortgangsrapportage een overzicht van hoe vaak de LSP toegepast werd. 

Mw. Van Gijlswijk (SP): 
• Wijst erop dat termijnen door de Wet Bibob overschreden kunnen worden en begrijpt dat 

bijvoorbeeld een vergunning voor een escortbedrijf dan niet automatisch toegekend wordt. 

Burgemeester Rehwinkel: 
• Maakte een integrale afweging van wat wel en niet onder de LSP zou vallen. Snelheid, 

zorgvuldigheid, motiveringsplicht, integriteit (Wet Bibob), rechtszekerheid, belangen van derden, 

openbare orde en veiligheid wegen mee. 

• Is blij dat een meerderheid zich in de gemaakte keuzes kan vinden. 

• Stelt dat de termijn van acht plus acht weken vrij krap kan zijn, maar denkt dat gedifferentieerde 

termijnen onduidelijkheid scheppen. 

• Zegt toe inzicht te bieden in toepassing van de LSP en de Wet dwangsom. De gemeente voldoet heel 
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behoorlijk aan termijnen en dat moet ook. 

• Is ook niet voor de situatie dat een vergunning vanwege de LSP dan maar geweigerd wordt. 

• Gaf snelheid de voorrang wanneer dat kon, zoals bij het ophalen van huishoudelijk afval. 

Het raadsvoorstel wordt op verzoek van D66 als éénminuutinterventie geagendeerd voor de raad van 

22 februari 2012. 

 

B.2. Koninginnedag 2012 (brief burgemeester 16 januari 2012) 
Dhr. Van Gelder (inspreker namens de organisatoren van de Nacht van Oranje en Koninginnedag): 

• Is verbijsterd over het onzalige plan het hoofdprogramma op de Grote Markt en Vismarkt op 

Koninginnedag al om 20.00 uur te stoppen. Het hart wordt uit de festiviteiten gehaald. 

• Ging tijdig verplichtingen aan voor een gebruikelijke viering. 

• Verwacht juist een afname van veiligheid, doordat veel publiek naar subprogramma's in de krappere 

Ellebogenbuurt, Poelestraat en Gelkingestraat zal trekken. 

• Vindt de betutteling tenenkrommend dat de burgemeester beslist de feesten te stoppen, omdat 

mensen feestmoe zouden zijn en weer moeten werken. Burgers kunnen dat zelf afwegen. 

• Noemt het veiligheidsrisico onaanvaardbaar. Jarenlang is juist in crowdcontrol en spreiding 

geïnvesteerd. 

Mw. Van Oosten (inspreker op persoonlijke titel): 
• Zag het uurtje van Wallage liever gehandhaafd. 

• Vraagt waarom dit evenement langer door mag gaan dan normaal. 

• Ziet graag een plattegrond in de stad waarop tijdig te zien is welke straten geblokkeerd worden. 

• Pleit voor bewaking rond de hekken om wildplassen te beboeten. 

Burgemeester Rehwinkel: 
• Doet voor de bespreking mondeling verslag van de bijeenkomst eergisteren met hulpdiensten, KHN, 

GCC, de Oranjevereniging en organisatoren van festiviteiten. 

• Zal duidelijk en van tevoren de plaatsing van hekken communiceren. Ondernemers willen deze 

graag niet of zo laat mogelijk en als dat kan, gebeurt het ook. 

• Meldt dat horecaondernemers liever kiezen voor 20.00 uur stoppen op de markten dan het stilte-uur. 

• Neemt de verschillende meningen en belangen van de bijeenkomst mee in de eindafweging. 

Dhr. Houwing (Student en Stad): 
• Constateert dat vergunningaanvragen gedaan moeten worden voordat de kaders vaststaan. 

• Vindt de beëindiging van het programma op de markten om 20.00 uur een betuttelende inperking 

van de vrijheid. Mensen kunnen zelf wel bepalen of ze geld en energie hebben om door te feesten. 

• Vraagt zich af of de veiligheid wel toeneemt door deze maatregel. Te verwachten uitwijklocaties 

zoals de Ellebogenbuurt en de Poelestraat zijn veel minder geschikt wat betreft vluchtroutes. 

• Begrijpt niet dat de politie vier dagen verhoogde inzet niet aan zou kunnen. Alleen als 

Koninginnedag in het weekend valt, gaat het om drie dagen. 

• Roept op tot een nieuwe afweging aan de hand van het vastgestelde evenementenbeleid. 

• Gaat akkoord met fietsparkeren en crowdcontrol, wanneer goede communicatie gegarandeerd is. 

• Spreekt graag voor de zomer over kaders voor de langere termijn. 

Dhr. Jager (VVD): 
• Verbaast zich over de timing van de brief. Ondernemers kunnen hun plannen niet meer afstemmen 

op overheidskeuzes, omdat ze al vergunningen aan moesten vragen en verplichtingen aangingen. 

• Vindt de vroege eindtijd op de markten in strijd met het veiligheidsverhogende spreidingsbeleid. 

• Wijst op het financiële belang de programmering langer door te zetten. De Oranjevereniging krijgt 

steeds minder geld en moet dit terugverdienen. 

• Pleit voor handhaving van de programmering zoals afgesproken. 

• Begrijpt niet waarom de straten al om 15.00 uur afgesloten worden. Het publiek van middag en late 

avond verschilt sterk van elkaar. 

• Wijst op verschillen in publiek tussen uitgaansgebieden en pleit voor gedifferentieerde stilte-uren. 

• Mist het tegengaan van alcoholverkoop in avondwinkels na sluiting van de taps. 
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Mw. Van Gijlswijk (SP): 
• Vindt de voorstellen tegenstrijdig met het vastgestelde kader in de nota Feesten in balans. 

• Is van mening dat iedereen zelf wel kan bepalen of men feestmoe of blut is. 

• Verwacht dat veel mensen op 1 mei vrij hebben of nemen vanwege de Dag van de Arbeid en de 

meivakantie. 

• Wijst erop dat het doel van het stilte-uur is dat mensen naar huis gaan of wat gaan eten. Schrappen 

van het stilte-uur en een eindtijd van 20.00 uur voldoen daar niet aan. 

• Vindt de brief niet overtuigend. 

• Leest op de website dat de deadline van aanvragen 23 januari is, terwijl het over anderhalve week is. 

Dhr. Luhoff (D66): 
• Vindt het proces onduidelijk. De aanvragen zijn al ingediend, terwijl de kaders nog niet vaststonden. 

Wordt de mening van de commissie nog meegewogen en hoe? 

• Ziet extra risico's door de eindtijd van 20.00 uur. Publiek dat nog niet feestmoe is, trekt naar plekken 

als de Ellebogenbuurt. Het stilte-uur komt te laat. Feestmoeheid is geen afweging voor de overheid. 

• Begrijpt deze afwijking van het beleid niet, aangezien het streven uniformiteit is. 

• Informeert of stappen zijn gezet een regiegroep in te stellen, zoals het COT aanbeval. 

Dhr. Gijsbertsen (GroenLinks): 
• Vindt het goed dat de COT-aanbevelingen in grote lijnen zijn overgenomen. Zo moet de 

communicatie over fietsparkeren en crowdmanagement optimaal zijn. 

• Ziet weinig terug over de aanbeveling van samenwerking tussen hulpdiensten op de dag zelf. 

• Vindt het een lastig verhaal dat de regels tijdens het spel veranderd worden. Ondernemers hebben op 

basis van verwachtingen al plannen gemaakt en zaken georganiseerd. 

• Constateert dat het zwaartepunt op Koninginnenacht komt te liggen. Wie op de avond van 30 april 

Koninginnedag wil gaan vieren, is blijkbaar te laat. 

• Mist overtuigende argumenten voor de vervroegde eindtijd, die in strijd is met Feesten in balans. 

Dat is niet de eerste, maar de tweede afwijking. 

• Vraagt of de eindtijd in het vervolg ook wordt vervroegd als het op een donderdag of vrijdag valt. 

• Is benieuwd waarom de maatregel de veiligheid ten goede zou komen. 

• Vindt 20.00 uur niet aansluiten bij de gedachte achter het stilte-uur, namelijk mensen vroeg te laten 

eten. 

• Wil weten of er een aangepast voorstel komt en hoe de raad hierbij betrokken wordt. 

Dhr. Sijbolts (Stadspartij): 
• Ziet steeds meer veiligheidsrisico's door grote bezoekersaantallen en overmatig drankgebruik. 

• Staat achter crowdmanagement. 

• Wijst erop dat de burgemeester één keer per jaar af mag wijken van de eindtijden uit Feesten in 

balans. 

• Vindt de eindtijd van 20.00 uur te vroeg. Mensen stemmen hun feestgedrag af op Koninginnedag. 

Het is onwaarschijnlijk dat iedereen naar huis zal gaan met een run op de Ellebogenbuurt tot gevolg. 

• Gaat ervan uit dat activiteiten buiten de Diepenring tot 24.00 uur door mogen gaan. 

• Staat positief tegenover een vast draaiboek met regels. 

Mw. Bloemhoff (PvdA): 
• Is blij dat een groot deel van de hekken verdwijnt. 

• Hecht aan de gemaakte afspraken in Feesten in balans. 

• Vindt het mensen hun eigen keus en verantwoordelijkheid al dan niet door te feesten en moe op het 

werk te verschijnen. 

• Is bezorgd dat de vroege eindtijd tot grote drukte en risico's op het Poeleplein en in de 

Ellebogenbuurt zal leiden. 

Dhr. Koopmans (ChristenUnie): 
• Benadrukt het belang van goede en tijdige communicatie, zeker wanneer in de Gelkingestraat alsnog 

hekken geplaatst worden. Zijn hiervoor wel voldoende middelen beschikbaar? 

• Voorziet geen feestmoeheid, maar wel extreme drukte op de kleinere pleinen door de vroege 

eindtijd. 
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• Hoopt dat een organisator gebruik zal maken van de geschikte feestlocatie Ebbingekwartier. 

Mw. Wilschut (Partij voor de Dieren): 
• Verwacht dat de reguliere stapavonden in de week van Koninginnedag rustiger zullen zijn, omdat 

mensen zich sparen. Mensen die elke avond willen stappen, mogen dat ook zelf weten. 

• Wijst op een tegenstrijdige redenering. Publiekstrekkers in de wijde omgeving mogen niet vanwege 

de kans op grote bezoekersstromen. Tegelijk verwacht het college om 20.00 uur al feestmoeheid. 

• Vindt een eindtijd van 23.00 uur acceptabeler voor zowel feestgangers als omwonenden. 

• Past het college de eindtijd aan op de veronderstelde feestmoeheid, of wil het college gewoon graag 

dat mensen om 20.00 uur naar huis gaan? Opstandigheid is te verwachten. 

• Is blij dat ingezet wordt op een goede communicatie. 

Dhr. Seton (CDA): 
• Kan geen goede redenen vinden voor de vervroegde eindtijd van 20.00 uur. Waarop is de 

verwachting van feestmoeheid gebaseerd? 

• Vindt het eigen verantwoordelijkheid door te feesten of niet. 

• Vraagt waarom wordt afgeweken van de nota Feesten in balans. 

• Wil weten of de financiële gevolgen voor ondernemers mee zijn gewogen. 

• Verwacht dat de veiligheid minder goed beheersbaar wordt. Waaruit blijkt dat een vroege eindtijd 

veiliger is? Volgt dat in de veiligheidsanalyse? 

Burgemeester Rehwinkel: 
• Zorgt voor een plattegrond met afgezette wegen. 

• Kan pas een eindafweging maken als de vergunningaanvragen en de daarop gebaseerde 

veiligheidsanalyse binnen zijn. 

• Neemt de signalen van de commissie en van de ondernemers mee in de eindafweging en betrekt de 

raad hierbij, maar weet nu al dat niet iedereen tevreden zal kunnen zijn. 

• Zal de deadline voor vergunningen (over anderhalve week) duidelijk communiceren op de website. 

• Ziet met het college geen spanning met de nota Feesten in balans. 

• Kreeg signalen vanuit de horeca dat publiek eerder voor Koninginnenacht kiest en dat het publiek 

terugloopt op de avond van Koninginnedag. 

• Wijst erop dat de commissie vorig jaar opriep wat aan het betuttelende stilte-uur te doen en koos 

daarom voor de vroege eindtijd om een stilte-uur te voorkomen. 

• Verbiedt doorfeesten niet en wijst erop dat Groningen vrije sluitingstijden heeft. Andere steden zijn 

restrictiever met het toestaan van optredens. 

• Gaat alleen over tot afzettingen en stilte-uren als het echt nodig is en toetst dat persoonlijk en 

integraal op basis van de veiligheidsanalyse. Koninginnedag is de drukste dag van het jaar en dat 

brengt specifieke veiligheidseisen met zich mee. 

• Is bereid te kijken of gedifferentieerde stilte-uren mogelijk zijn. 

• Had in overleg niet de indruk dat de Oranjevereniging verbijsterd was. Ze zagen de eindtijd graag 

anders, maar schikken zich in het uiteindelijke besluit. Er waren nog geen verplichtingen aangegaan. 

• Zegt toe in het najaar de langetermijnkaders voor Koninginnedag zo veel mogelijk in 

overeenstemming te brengen met de nota Feesten in balans. 

• Streeft naar een snellere afhandeling van vergunningaanvragen, uiterlijk half maart. 

• Krijgt geen signalen dat de verkoop van alcohol in petflessen door avondwinkels leidt tot problemen 

voor de openbare orde, maar belooft ernaar te kijken. 

• Meldt dat sinds een jaar één coördinator aanspreekpunt is en bewaker van de voortgang van de 

integrale tijdige afhandeling van vergunningaanvragen. 

• Constateert een duidelijke wens de eindtijd op de markten niet naar 20.00 uur te vervroegen en zal 

aan deze wens tegemoetkomen. 

 

B.3. Aanvullende bezuinigingen 2012-2014 (raadsvoorstel 12 januari 2012) 
In verband met de tijd wordt het raadsvoorstel als discussiestuk rechtstreeks geagendeerd voor de raad van 

22 februari 2012. 
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B.4. Vierde voortgangsrapportage bezuinigingen 2011-2014 (raadsvoorstel 19 januari 2012) 
Dhr. Moes (PvdA): 

• Complimenteert het college met het realiseren van 83% van de bezuinigingstaakstelling. 

• Betreurt de frequentie van rekenfouten, ook al heeft het college dit zelf ontdekt en hersteld. 

• Is bezorgd dat de ambities en de draagkracht van de organisatie onvoldoende in balans zijn. 

• Wil daarom de stresstest doen voor zowel financiële als organisatorische draagkracht van de 

gemeente. 

• Stelt voor in 2012 een inhaalslag te maken met een eenmalige extra taakstelling om de 17% niet 

gerealiseerde bezuinigingen in te halen. Dekking uit de reserve frictiekosten is ook bespreekbaar. 

Dhr. Prummel (Stadspartij): 
• Wijst erop dat de raad de ambtelijke organisatie ook veel werk bezorgt. 

• Vraagt zich af of vasthouden aan de bezuinigingstaakstelling realistisch is als de organisatie ook al 

zoveel grote projecten moet draaien. 

• Hecht aan het belang van de griffie voor het raadswerk en is niet voor verdere bezuinigingen daarop. 

• Stelt dat de gemeente het financieel en organisatorisch niet aankan de huidige koers voort te zetten. 

Dhr. Akkermans (D66): 
• Sluit zich aan bij de PvdA wat betreft complimenten voor de 83% en de zorgen over 

organisatorische draagkracht. 

• Trekt als les voor de toekomst dat bezuinigingen voorzichtig, realistisch en niet te snel gepland 

moeten worden. Sommige vertragings- en realisatieriscio's hadden voorzien kunnen worden. 

• Beraadt zich nader over het dekkingsvoorstel van de PvdA. 

Dhr. Koopmans (ChristenUnie): 
• Dankt voor het inzicht in de stand van zaken. 

• Is enigszins bezorgd over de voortgang. Zo is de taakstelling op inhuur van derden niet gehaald, ook 

al wordt dat gecompenseerd door een gewijzigde afschrijvingssystematiek. 

• Kan zich niet voorstellen dat een externe projectleider de bezuinigingen moet realiseren. 

• Ziet dat de voorbereiding van de meeste posten voor 2012 nog in volle gang zijn. Brengt dat extra 

vertragingsrisico met zich mee? 

Dhr. Seton (CDA): 
• Is benieuwd naar de reactie van het college op het dekkingsvoorstel van de PvdA. 

Dhr. Houwing (Student en Stad): 
• Is bezorgd over de ontwikkeling van de realisatierisico's. Nemen ze nog verder toe? 

Wethouder Dekker: 
• Constateert dat de raad de op schrift gestelde zorgen bevestigt. 

• Kan zich niet herinneren in één jaar tijd 16 miljoen euro te hebben bezuinigd. 

• Legt uit dat de taakstelling in 2011 voor 100% is behaald: 83% structureel en 17% incidenteel. 

• Snijdt voor die 17% niet in extra nieuw beleid, maar zet versnelling in om vertraging op te vangen. 

Dat is gebruikelijk bij dergelijk grote en langdurige projecten. Op 45 miljoen euro over vier jaar tijd 

zit enige regelruimte. 

• Weet zeker dat geen enkele gemeente voor 100% haar taakstellingen structureel realiseert. 

• Wijst erop dat bij de begroting 2012 al duidelijk was dat de bezuiniging van 1,7 miljoen euro op de 

Wmo niet gehaald werd en onttrekking uit de reserve nodig was. Het frictiebudget is hard nodig 

voor het personeel, waar 150 medewerkers via scholing klaar gemaakt moeten worden om uit te 

stromen naar ander werk. 

• Vindt ook dat de projectleider bezuinigingen geen externe moet zijn. 

• Licht toe dat op elk niveau in de organisatie wel vaker fouten al werkende ontdekt en gecorrigeerd 

worden. Het gaat erom dat de raad correcte definitieve stukken ontvangt. 

Het raadsvoorstel wordt mogelijk op verzoek van de PvdA als éénminuutinterventie geagendeerd voor de 

raad van 22 februari 2012. 
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C. HUISHOUDELIJK DEEL 
C.1. Ingekomen stukken en stukken ter kennisname 
Geen agenderingen. 

 
C.2. Vaststelling verslag 11 januari 2012 
Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld. 

 
De voorzitter sluit de vergadering onder dankzegging om 15.25 uur. 


